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PENSIONÄRSRÅDET 

 

 

Sammanträdesdatum 

 
2013-11-14 

Plats  

 
Älvsjö stadsdelskontor 

Älvsjö stationsgata 21 

Närvarande      

Ordförande Sven Öberg  PRO  

Vice ordförande Christer Bentzer SPF  

Ledamöter Evy Johansson SPF  

 Mona Jernström PRO  

    

Ersättare Lillemor Tholander SPF  

 Britt Petersson SPF  

 Leila Harrat PRO  

 Inger Stenelo PRO  

 Marianne Lindqvist SPRF  

    

Tjänstemän 

 

Carin Berg, sekreterare 

Eva Frykler, verksamhetsområdeschef 

Kajsa Pärke § 1-4 

 

Paragrafer 

 
§  1 - 9 

Dag för justering 

 
2013-11-15 

Protokollet delges Stadsdelsnämnd och förvaltning 

KS pensionärsråd 

Älvsjö servicehus 

Anhörigrådet Solberga äldreboende 

 

 

……………………………..             ……………………………… 

Sven Öberg Christer Bentzer 

Ordförande                                         Vice ordförande 

 

 

………………………………. 

Carin Berg 

Sekreterare  
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§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

Vice ordföranden Christer Bentzer (SPF) utsågs att 

tillsammans med ordföranden Sven Öberg (PRO) justera 

dagens protokoll vilket ska ske fredagen den 15 november. 

 

§ 2 

Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 

dagordning 

Till punkten övriga frågor anmäldes följande. 

 Årsprogram för rådet/ Christer Bentzer 

 Samverkansmöte SLL/ Britt Petersson 

 Möte kommunstyrelsens pensionärsråd/Evy Johansson 

 Hemtjänst/ Inger Stenelo   

 

§ 3 

Minnesanteckningar från tvärpolitiska arbetsgruppen för 

trafik-, miljö- och planfrågor  

Minnesanteckningar från sammanträdet 2013-11-06 delades 

ut för kännedom. 

 

§ 4 

Park och byggnation- Kajsa Pärke 

Frågor från rådet 

Lillemor Tholander har lämnat in underlag för skyltning till 

Kristallparken och undrade hur det har gått med ärendet. 

Kajsa svarade att underlaget har lämnats vidare till 

trafikkontoret för åtgärd. Lillemor kontaktar själv 

trafikkontoret för att höra sig för hur det går. 

 

En inventering av gångbanor i centrala Älvsjö har gjorts av 

Christer Bentzer och Sven Öberg, vilken lämnats in till 

förvaltningen under våren. Något svar har ännu ej inkommit. 

Kajsa förklarade att materialet lämnats vidare till 

trafikkontoret samt att arbetet skulle underlättas om 

önskemålen var inritade på en kartbild. 

 

Trygghetsvandring genomförs en gång per år som regel på 

tidigare hösten. I år är det senarelagt till december då man 

ville invänta synpunkter från boendedialogen. Rådet har 

möjlighet att utse några representanter att vara med på 
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trygghetsvandringen och kommer senare få besked om 

datum. 

 

Information 

Blomsterfonden planerar för ett seniorboende om 120 

lägenheter i Lisebergsområdet. Detaljplan kommer för 

samråd längre fram. 

 

Kajsa informerade om övriga planer för bostadsbyggnation i 

Älvsjö.  

 

§ 5  

Anmälan av föregående protokoll 

Anmäldes att protokoll 2013-09-19 justerats den 20 

september. 

 

§ 6  

Anmälan av inkomna handlingar 

1. Kommunstyrelsens pensionärsråd 2013-09-14 och 

2013-10-15          

2. Älvsjö servicehus förtroenderådsmöte 2013-10-02 

 

§ 7 

Sammanträdestider för stadsdelsnämnden 2014 

Kommunstyrelsen beslutar om tidsplan för nämndernas 

arbete med bokslut och verksamhetsberättelse, budgetarbete, 

verksamhetsplaner och uppföljningar. Förvaltningen har 

upprättat ett förslag till sammanträdestider för 2014 utifrån 

den tidsplan som kommunstyrelsen fastställt. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2013-08-24. 

 

Sammanträdesdatum för nämnden har ändrats från den 20 

mars till den 27 mars. Rådet sammanträder regelmässigt 

veckan före nämnd. Dagar fastställs av rådet vid dess första 

sammanträde på året. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 
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§ 8 

Planärende på samråd/normalt förfarande för detaljplan 

för Kabelverket 2 m.m., etapp 1 

Förslaget till detaljplan för Kabelverket etapp 1 omfattar 

blandstadsbebyggelse med ca 580 lägenheter, områdets nya 

huvudgata, två förskolor integrerade i bostadshus samt en ny 

park. Det blir den första utbyggnadsetappen av tre-fyra 

etapper med sammanlagt ca 1500 bostäder.  

 

Förvaltningen är positiv till att planen öppnar upp ett idag  

slutet kontors- och industriområde och skapar en ny blandad 

stadsdel. Den förbättrar älvsjöbornas tillgänglighet till  

Solbergaskogen, Kämpetorps bollplan och 

Kämpetorpsskolan. Förvaltningen är dock tveksam till den 

höga exploateringen och har en del synpunkter på parken och 

förskolorna. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2013-11-04. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens yttrande och vill 

särskilt understryka den tveksamhet till ökad exploatering 

som finns. Det finns farhågor för att grönområdet kommer att 

bli begränsat samt att de cykelstråk som planeras kommer att  

begränsa tillgängligheten till parkområdet.  

 

§ 9 

Övriga frågor 

 Årsprogram för rådet 

Christer Bentzer föreslog att rådet inför nästa år gör en 

årsplanering där man planerar in särskilda punkter under 

året. En arbetsgrupp kan utses för att göra ett förslag till 

årsprogram. Rådet tillstyrkte förslaget och beslöt att vid 

nästa års första sammanträde lägga in en punkt om detta. 

 

 Samverkansmöte SLL 

Britt Petersson och Marianne Lindqvist berättade om det 

samverkansmöte för äldre och multisjuka som de varit på 

den 25 oktober. Det kommer bli ytterligare möten kring 

dessa frågor under nästa år. 
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 Kommunstyrelsens pensionärsråd 

Evy Johansson informerade om intressanta punkter från 

kommunstyrelsens pensionärsråds senaste sammanträde. 

Protokoll kommer att delges rådet senare i vanlig 

ordning. 

 

 Hemtjänst 

Inger Stenelo hade frågor kring organisation av 

hemtjänsten som hon kommer att ta upp i annat 

sammanhang.  

  

________________ 


